
 
 

 

Protokoll styrelsemöte 23-09-13 
 

Närvarande: Christine Axebrink, Mari-Ann Frankert, Barbro Nilsson, 

Holmesten, Anette Olvebrink, Anita Thuresson, Eva-Lena Österdahl 

Anmält frånvaro: Jeanette Benediktusson Andersson 

 

1. Mötet öppnas 

2. Dagordning godkänns 

3. Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna 

 

Information 

4. Jubileum Viola 40 år - Sensus som bidrar med 2000kr och har även 

hjälpt till med ansökan om medel från regionen. Nyckelring fixad och 

klar. 10 personer har anmält sig hittills. Viktigt att påminna 

medlemmarna inför sista datum. Skicka även inbjudan till Johanna, 

Agatha och Svea för 2 personer/förening – Christine mailar.  

5. Ekonomisk rapport - Vattendagen bidrog med ca 2500:- genom 

försäljning.  

Eftersom vi endast har torsdagens grupp denna terminen och den är 

fullbelagd gör det att vi har bra täckning ekonomiskt.  

Några räkningar ligger kvar från förra året vilket gör att vi bär kostnader 

från dessa. Innan nästa styrelsemöte ska det ske ett möte med 

revisorerna för att diskutera det kommande revisonsarbetet i syfte att 

det ska flyta på bra.  

Inkomster har tillkommit från t ex Borås Golfklubbs damsektion, 5300: - 

De vill gärna ha en redogörelse för hur pengarna används.  

Kostnad för julbord diskuteras – föregående år var kostnaden 200: - 

men pga ökade kostnader från restaurangen beslutar vi nu att öka till 

250: - 

6. 4 nya medlemmar till föreningen har tillkommit sedan förra mötet. 

Information om samtal med nya medlemmar, datum för ny gruppträff – 

10/10, 17.30. Diskussion förs kring huruvida stödmedlemmar ska 

bjudas in på informationsmöte. Beslut – endast ordinarie medlemmar 

bjuds in.  

7. Rehabbadet, föreningen erhåller 10 kr/deltagare av Sensus. Några 

medlemmar hade följt tidigare rutin som innebar att man inte behövde 

anmäla sig om man deltagit i våras. De hade inte uppmärksammat de 

instruktioner om anmälan som sändes ut i Informationsbrevet i maj. Nu 

har vi överbelastning i anmälningar och några har inte fått plats då vi 

endast har en grupp. Rutiner för badet ska ses över 

8. Information från vår epostlåda, separata utskick: Patient och 

närståenderådet – Eva-Lena deltar, Nordic Wellness – läggs till 



 
 

handlingarna och inbjudan till bcf Agata, Skövde – läggs till 

handlingarna.  

9. En medlem har avlidit som vi fått information om. En rutin finns i 

Policydokumentet. Diskussion förs kring hur vi ska uppmärksamma 

detta då det är svårt att veta vilka som gått bort. Beslut – vi hedrar de 

avlidna under årsmötet med en tyst minut och tänt ljus. Vi följer dock 

policydokumentets riktlinjer till årets slut.  

 

 

Diskussion 

10. Sociala medier, Hemsida, Facebook, Instagram, hur kan vi utveckla 

ytterligare? Lägga ut foton med uppmärksamhet kring gåvor från 

Golfklubben, Guldkragen och Rångedala plantskola. Anmälan till 

julbordet via hemsidan. Övrigt bordläggs till planeringsdagen. 

11. Rehabbadet rutin för kommande omgångar. Ansvarig för detta – 

Jeanette. Barbro lämnar förslag på rutiner för vattengymnastiken. 

12. Hur ska vi nå ut till nya grupper med information, Samarbetspartners? 

Bordläggs till planeringsdagen. 

13. Reflektion efter Vattendagen. Förslag om att ha godis som lockar, 

”pratbord” och gratis pennor.  

14. Kongress 25–26 november separat utskick. Barbro och Anette åker. 

15. Årets bröstsjuksköterska se separat utskick. Läggs till handlingarna. 

16. Rosa oktober. Mari-Ann leder arbetet med hjälp av Anette och Anita. 

Samlar personer som kan stå på sjukhuset tisdag och torsdag v 40 och 

43, kl 10-12 och 12-14.  

Gullkragen säljer rosa band där vi tar del av vinst.  

BT – pluggannonser. Kostar eventuellt pengar men det får det göra. 

Beslut att vi lägger ut dem ett antal gånger sep-nov. 

17. Snackcafe´ kvarvarande punkt från föregående möte. Bordläggs. 

18. Datum och lokal bokat för julfest 5/12. Vi beslutar att fråga gruppen som 

arbetade med jubileet om hjälp att planera detta. 

 

 

Beslut  

19. Besluta plats för planeringsdagen 2023-10-01. Samåkning från Borås 

till Barbro. Kl 11.30, börjar med upphämtad lunch. 

20. Besluta vilka 2 som deltar i kongressen – Barbro och Anette 

21. Besluta arbetsgrupp för Rosa oktober – Mari-Ann med hjälp av Anette 

och Anita 

22. Besluta om fortsatta uppdrag för jubileets arbetsgrupp – frågan ska 

ställas angående planering av julfest. 

23. Beslut om provgång i en aktivitet – ja första gången för terminen 

24. Beslut om rutin och ansvarig för aktiviteten Rehabbadet – Jeanette blir 

huvudansvarig 

25. Beslut deltatagare Patient och närstående rådet – Eva-Lena 

26. Beslut deltagare till Agatas jubileum – ingen åker 

27. Beslut Nordic Wellnes - nej 



 
 

28. Beslut återkoppling till Golfklubben – Barbro återkopplar till dem 

29. Beslut rutin för avliden medlem – tas fram inför nästa år 

 

30. Mötet avslutas 

 

 

Vid protokollet:             

 

 

Christine Axebrink 

Sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

Barbro Nilsson Holmesten 

Ordförande  


